
Till  
 Kommunfullmäktige  
Bollebygds kommun 
 
Fråga till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande 
 
Läser i tidningen att ni har ansökt om medfinansiering från Trafikverket för en gång- och 
cykelväg i Bollebygd mellan Bräckevägen och Bollebygd skola. Läser att kostnaden bedöms 
till 6 milj kr varav kommunens andel ska vara 3 milj. 
 
Av egen erfarenhet vet jag att det redan finns en gång- och cykelväg mellan Bräckevägen och 
Bollebygd skola. Sträckan är ca 300 meter och är visserligen i behov av ny asfaltbeläggning. 
Men för 6 miljoner kr? Det motsvarar  20.000 kr per meter.  
  
När jag begärde ut handlingarna visade det sig att ni tänker att dra gång- och cykelvägen runt 
skolan, intill Nolån. I dagsläget går den genom skolområdet, det är också den närmaste vägen 
och naturligtvis den man ändå kommer välja. Jag har också undersökt hur det verkar bakom 
skolan där ni vill dra gång- och cykelvägen. Även där finns det redan en gång- och cykelväg 
och den är i ganska ok skick. 
 
Så min fråga är om detta är det bästa sätt att använda 6 miljoner kronor när vi vet att det helt 
saknas gång- och cykelvägar på så många andra håll i kommunen? 
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